
地價稅依土地稅法第 17條第 3項規定適用自用住宅用地申明書 

Declaration Form for Land Value Tax in accordance with the Provisions in Paragraph 3, 

Article 17 of the Land Tax Act Applicable to Self-Use Residential Land 

本人所有下列土地 

 臺中市     區       段      小段     地號 

係本人與配偶、未成年之受扶養親屬依土地稅法施行細則第

8條第 2項規定共同擇定之戶籍所在地。 

The following land owned by me: 

Lot No.______, ______ Subsection, ______ Section, ________ District, Taichung 

City, is jointly selected to be the location of household registration by me, my spouse 

and the dependent minors according to Paragraph 2, Article 8 of the Enforcement 

Rules of the Land Tax Act. 

   此致 

臺中市政府地方稅務局     分局 

Submitted to 

_____ Branch, Local Tax Bureau of Taichung City Government 

 

申明人 
Declarant 

本人(土地所有權人)：                   （簽名或蓋章） 
Landowner:                                       (Signature or Seal) 

身分證統一編號： 
ID No.: 

配偶：                                  （簽名或蓋章） 
Spouse:                                          (Signature or Seal)   

身分證統一編號： 
ID No.: 

 

 

          

          



未成年之受扶養親屬： 

Dependent Minors: 

序號 

No. 

姓名 

Name 

身分證統一編號 

ID No. 

1   

2   

3   

4   

法定代理人（簽名或蓋章）： 

Legal Guardian (Signature or Seal): 

 

 

 依民法第 1089 條規定，未成年子女之權利應由父母雙方共同行使。 

The parents shall jointly exercise their rights and assume their duties in regard to 

their minor child pursuant to provisions prescribed in Article 1089, Civil Code. 

 
日期：  年  月  日 
Date:       (M)      (D),      (Y) 

 

註：上開「未成年之受扶養親屬」欄，所留空格如不夠填用時，請於空白處填寫

完整後或加紙粘貼於本申明書下。 

Note: If the blank space in the “Dependent Minors” field is not enough for use, please 

fill in other blank space or have a sheet of paper attached under this Declaration 

Form. 


